
Prepiska izmeĎu novinarke Raskrikavanja Milice Ljubičić i urednika Srpskog telegrafa Milana LaĎevića 

Datum: 27. 07. 2021. 

Pitanja poslata Milanu LaĎeviću: 

1. Srpski telegraf i portal Republika.rs su tokom 2018. godine o Joviću izveštavali negativno, tada ste 

pisali da saraĎuje sa Lukom Bojovićem i članovima škaljarskog klana, da bi odnedavno, Jovića počeli da 

predstavljate kao "hrabrog policajca". Odakle preokret u izveštavanju o Joviću? 

2. Tokom 2018. godine, Jović je učestvovao u postupcima koji su tada voĎeni protiv Veljka Belivuka, o 

čemu niste pisali. Istovremeno ste Jovića predstavljali negativno, kao nekoga ko pomaže škaljarskom 

klanu. Sada, nakon što je Veljko Belivuk ponovo uhapšen - Jovića hvalite, zaboravljajući sve ono 

negativno što ste prethodno pisali o njemu. Da li preokret u izveštavanju o Joviću ima veze sa 

trenutnom istragom koja se vodi protiv Veljka Belivuka i njegove kriminalne grupe?  

3. Po čijem nalogu je došlo do preokreta u izveštavanju Srpskog telegrafa i portala Republike o 

njemu?       

Odgovor Milana LaĎevića: 

“Izveštavali smo u prvom slučaju negativno, jer je takva ZVANIČNA informacija kao što znate došla iz 

policije. Tačnije tog  čoveka su uhapsili tada. 

I to su objavili svi mediji. Tu info su pustili isti ljudi koje vi sada iz političkih razloga štitite. Kad smo 

saznali pravu istinu, da je sve bila nameštaljka ekipe iz vrha MUP-a, bliske sa vašim kredibilnim 

sagovornikom Veljom Nevoljom objavili smo šta se sve desilo. Nadam se da će te i vi uvideti da je ovo 

što radite jedan spin koji služi samo da bi se aktuelnoj vlasti napravila politička šteta."   

Dodatno pitanje:  

4. Poštovani gospodine LaĎeviću, imam potpitanje u vezi sa Vašim malopreĎašnjim odgovorom - naveli 

ste naime da ste tada, 2018. godine, izveštavali o inspektoru Joviću prema zvaničnim informacijama iz 

policije, te da ste tek kasnije saznali pravu istinu, da je sve "bila nameštaljka iz vrha MUP-a". Da li biste 

mi mogli objasniti zbog čega nakon tog saznanja niste ispravili ranije tekstove o Joviću, (u kojima 

ste ga povezivali sa kriminalcima) i izvinili se čitaocima, zbog informacija, za koje i sami navodite 

da nisu bile istinite? 

Odgovor Milana LaĎevića 

"Samim objavljivanjem pravih informacija mi smo rekli da mu je sve bilo spakovano, kako i od koga. To 

je bio naš način da se izvinimo. Ali sam i ovom prilikom spreman da uputim izvinjenje i čitaocima i 

porodoci inspektora Jovića zato što smo poveravali u zvanično saopštenje jedne institucije - MUP. S 

obzirom da sam urednik Srpskog telegrafa, ne mogu da cepam odavno odštampane stranice, ali ako na 

portalu www.republika.rs još uvek takvih linkova, zamoliću kolege da ih izbrišu. Zahvaljujem se što ste 

nam skrenuli pažnju na to. Takodje, nadam se da će i šefovi Krika smoći snage da svojim čitaocima upute 

izvinjenje zbog objavljivanja laži svirepog ubice. I da će taj link obrisati čim pre, s obzirom da je ista 



mafija u pitanju - kavačka. Tada su pakovali Joviću preko SVIH medija a, danas Vučiću samo preko 

jednog - krik.rs." 

Dodatno pitanje: 

5. Poštovani gospodine LaĎeviću, radi potpunog odgovora, moram da Vam postavim još jedno pitanje. U 

današnjem odgovoru naveli ste da je Srpski telegraf o inspektoru Dejanu Joviću pisao na osnovu 

"zvaničnih informacija MUP-a". Ova institucija meĎutim nikada zvanično nije saopštio da je Jović 

saraĎivao škaljarskim klanom, a uhapšen je iz drugih razloga (o čemu ste takoĎe pisali)? Zašto ste ga na 

svojim naslovnim stranama optuživali za ovo kada to MUP nikada zvanično nije potvrdio? 

Odgovor Milana Lađevića: 

“On je uhapsen kako su tada saopštili jer je navodno 16 puta neovlašćeno ulazio u sistem i informacije 

prenosio trećim licima. Za škaljarce je informacije lično Dijana Hrkalovic dala nasem mediju, 

pretpostavljam i drugim. Da vas podsetim ona je tada bila državna sekretarka. Poverovali smo joj upravo 

zbog te funkcije koju obavlja. Pretpostavljali smo da je na strani zakona i pravde i da govori istinu. 

Kasnije smo saznali da je faktički ona deo iste ekipe i da je lično vodila akciju protiv Jovića. Znači ista 

ova kavačka ekipa koja sada plasira lažne informcije portalu Krik, kako bi napali Vučića i vlast koja ih je 

uhapsila. Eto mi smo poverovali funkcionerki mup i bili prevareni a Krik daje poverenje monstrumu i 

masovnom ubici, tvrdi da mu ne treba verovati ali je zato sve uredno preneo. Šta god nama pokusali da 

prebace, od Krikovog teksta nema gore." 

                                                                   


